
 
 
 
 
 
 
 
 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 2. november 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 71 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

Spørgsmål nr. 71: 

Ministeren bedes redegøre for, hvordan udviklingen har været i udmålingen af admini-

strationshonoraret ifbm. BPA-ordningen fra 2009 og frem til dd. Kommune for kommu-

ne, og hvordan denne udvikling forventes at være i 2017? Svaret bedes opgivet kom-

munefordelt. 

Svar: 

Den del af udgifterne til ordningerne efter servicelovens §§ 95 og 96, der går til dæk-

ning af omkostninger ved arbejdsgiveropgaven, kan ikke særskilt isoleres i de kom-

munale regnskaber. Det er således ikke muligt ud fra de kommunale regnskaber at 

opgøre omkostningerne ved arbejdsgiveropgaven eller vise udviklingen i udmålingen 

af tilskuddet til dækning af disse omkostninger over tid.  
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